

胡志明市臺灣學校 115 學年度第 1 學期 多益英語檢定團體報名通知單

2026 TOEIC Listening and Reading Test – Group Registration Notice

親愛的家長您好：

本校本學期將協助學生團體報名多益英語檢定（TOEIC Listening and Reading Test），本梯次考試日期暫定為 **2026 年 10 月 24 日（星期六）**，實際考試日期、時間及地點以 IIG 考試中心公告為準。有關本梯次報名事項如下：

Dear Parents,

Our school will assist students with group registration for the **TOEIC Listening and Reading Test** this semester. The test is tentatively scheduled for **Saturday, October 24, 2026**. The actual test date, time, and venue are subject to confirmation by IIG. Please refer to the information below for registration details.

報名期限 Enrollment Deadline	檢定類別 Test	報名費 Fee (VND)	考試時間與地點 Test Date & Venue	附註 Notes
2026/09/18 （五）16:00 前 Friday, September 18, 2026, before 4:00 p.m.	TOEIC Listening and Reading Test 多益英語 檢定（聽 力與閱 讀）	1,255,000 VND （含銀行手 續費及郵寄 費） (including bank transfer and delivery fees)	2026/10/24（六） （暫定） Saturday, October 24, 2026 (Tentative) 地 點：IIG 考試中心 Venue: IIG Testing Center	1. 因故未能參加考試者，恕不退費。No refund will be provided for absence from the test. 2. 請務必確認報名資料正確無誤，若因資料填寫錯誤而影響報名或應試，恕不退費。Please make sure that all registration information is correct. No refund will be provided for errors in the submitted information. 3. 詳細考試時間及地點以准考證所載資訊為準。The exact test time and venue will be indicated on the admission ticket.

一、報名方式 Registration Procedure

請於報名截止時間前填寫線上表單，並備妥以下資料，繳交至國際教育中心丁香幹事。

線上表單網址：

<https://forms.gle/ENDRKCrz8199N2Mu8>

線上表單 QR Code：



Before the registration deadline, please complete the online registration form and submit the following items to **Ms. Huong at the International Education Center**.

Online Registration Form:

<https://forms.gle/ENDRKCz8199N2Mu8>



Required Items:

1. 報名費：1,255,000 VND
Registration fee: 1,255,000 VND
2. 護照個人資料頁影本 1 份
One photocopy of the passport information page
3. 三個月內拍攝之 3cm × 4cm 照片 1 張
One 3 cm × 4 cm photo taken within the past three months

※ 請於照片背面註明英文全名、出生日期及護照號碼。

Please write your full name, date of birth, and passport number on the back of the photo.

二、考試證件 Identification Requirement

考試當日，考生須攜帶護照正本作為身分證明，未攜帶有效身分證件者可能無法參加考試。

On the test day, candidates **must bring their original passport** for identity verification. Candidates without valid identification may not be allowed to take the test.

三、成績報告及證書 Score Report and Certificate

考試結束後，考生將取得 TOEIC 成績報告（Score Report）。如有需要，可另外申請**成績證書（Certificate of Achievement）**，目前參考費用為 260,000 VND。實際費用以 IIG 考試中心最新公告為準。

After the test, candidates will receive a **TOEIC Score Report**. Candidates may also apply for a **Certificate of Achievement** for an additional fee. The current reference fee is 260,000 VND, subject to change according to the latest announcement from IIG.

四、成績文件領取 Score Document Collection

一般情況下，考試結束後約 5 至 7 天，IIG 考試中心將考生成績相關文件寄送至學校；實際寄送及領取時間仍以 IIG 考試中心通知為準。

Generally, IIG will send candidates' score documents to the school approximately **5–7 days after the test**. The actual delivery and collection schedule is subject to IIG's notification.

五、其他成績及證書服務 Additional Score and Certificate Services

以下費用僅供參考，實際服務內容、申請資格及收費標準以 IIG 考試中心最新公告為準。

The following fees are for reference only. Service availability, eligibility, and fees are subject to the latest information announced by IIG.

(a) 考試結果驗證 Verification of Test Results : 100,000 VND

申請此服務之考生可取得由 IIG Vietnam 核發之考試結果驗證文件，相關內容得包含 TOEIC 成績與歐洲共同語言參考標準 (CEFR) 及越南外語能力框架之對照資訊。

Candidates who request this service will receive a test result verification document issued by IIG Vietnam. The document may include TOEIC score conversion information corresponding to the **Common European Framework of Reference for Languages (CEFR)** and the **Vietnamese Standardized Test of English Proficiency**.

※ 相關文件之核發對象、內容及申請方式依 IIG 規定辦理。

The recipient, content, and application procedures for this service are subject to IIG regulations.

(b) 成績證書 Certificate of Achievement : 260,000 VND

每次考試得依 IIG 規定申請成績證書，實際申請方式及費用以 IIG 最新公告為準。

Candidates may apply for a **Certificate of Achievement** for each test administration in accordance with IIG regulations. Application procedures and fees are subject to change.

(c) 提前取得成績證書 Early Score Certificate : 200,000 VND

依 IIG 相關規定，成績證書約可於考試後 5 天（河內）或 7 天（胡志明市及峴港）取得，國定假日不計入工作天數。本服務僅適用於符合 IIG 規定之機考考生。

According to IIG regulations, the Score Certificate may be available approximately **5 days after the test in Hanoi and 7 days after the test in Ho Chi Minh City and Da Nang**, excluding public holidays. This service is available only to eligible candidates taking the computer-based TOEIC test.

※ 上述費用及服務內容可能調整，請以 IIG 考試中心最新公告為準。

The above fees and services are subject to change. Please refer to the latest information announced by IIG.

六、聯絡方式 Contact Information

若有任何疑問，請洽國際教育中心服務推廣組 張文昀老師
電話：028-54179006 分機 609

If you have any questions, please contact **Mr. Jhang at the International Education Center** at **028-54179006, ext. 609**.

感謝您的合作與參與！

Thank you for your cooperation and participation!

國際教育中心服務推廣組 敬上
International Education Center
2026.08.17

Introduction of TOEIC

1. INTRODUCTION

Launched in 1979, the TOEIC Listening and Reading test has set the standard for assessing English-language listening and reading skills needed in the business environment:

- Listening skills are important for face-to-face communication, meetings, video conferencing, podcasts and telephone conversations.
- Reading skills are necessary for email, reports, newsletters and other forms of business correspondence. These are two especially important foundation skills, through which the other two skills – Speaking and Writing – can be indirectly assessed.

2. TEST FORMAT

The TOEIC test is a two-hour multiple-choice test that consists of 200 questions divided into two sections.

- **Listening Section:** The Listening section tests how well you understand spoken English. It consists of four parts and contains 100 questions. You will be asked to answer questions based on a variety of statements, questions, conversations, and talks recorded in English.

Total time: approximately 45 minutes.

- **Reading Section:** The Reading section includes three parts, testing how well you understand written English. You will read a variety of materials and respond at your own pace to 100 questions based on the content of the materials provided to you.

Total time: 75 minutes.

	TOEIC LISTENING SECTION	TOEIC READING SECTION
PART	Listening Comprehension: 100 items	Reading Comprehension: 100 items
1	Photographs: 6 questions	Incomplete Sentences: 30 questions
2	Question-Response: 25 questions	Text Completion: 16 questions
3	Conversations: 39 questions; 13 conversations with 3 questions each	Single Passages: 29 questions; 10 reading texts with 2-4 questions each.
4	Talks: 30 questions; 10 talks with 3 questions each	Multiple Passages: 25 questions; 5 set of double or triple passages with 5 questions per set.

With the score range of 10-990, the TOEIC test can assess all levels of English use (from beginner to native-like proficiency), be suitable for all job positions, from entry level to senior executive.

5. TOEIC PREPARATION TOOL

To respond to the high demand for test preparation tools, IIG Vietnam has recently launched the new website <https://online.iigvietnam.com> to bring online learning tools to more and more people across the country.

TOEIC 聽力與閱讀測驗簡介

介紹

自 1979 年推出以來，TOEIC 聽力與閱讀測驗已成為評估商業環境中英語聽力和閱讀技能的基準。這些技能是以下方面的基礎：

- **聽力**：面對面交流、會議、視頻會議、Podcast 和電話交談的重要性。
- **閱讀**：電子郵件、報告、通訊和其他形式的商業通信的必要性。

這些基礎技能間接評估說和寫的能力。

測驗格式

TOEIC 測驗是一個兩小時的選擇題測驗，共有 200 道題目，分為兩部分。

聽力部分

聽力部分測試對英語口語的理解，共有 100 題，分為四部分：

1. 照片描述：6 題
2. 應答問題：25 題
3. 簡短對話：39 題（13 段對話，每段對話 3 題）
4. 簡短獨白：30 題（10 段講話，每段講話 3 題）

- **總考試時間**：約 45 分鐘

閱讀部分

閱讀部分測試對英語書面語的理解，共有 100 題，分為三部分：

1. 句子填空：30 題
2. 段落填空：16 題
3. 單篇閱讀：29 題（10 篇閱讀材料，每篇 2-4 題）
4. 多篇閱讀：25 題（5 組雙篇或三篇文章，每組 5 題）

- **總考試時間**：75 分鐘

分數範圍

考生用鉛筆在答案卡上作答。測驗分數取決於由答對題數決定，再將每一大類（聽力類、閱讀類）答對題數轉換成分數，範圍在 5 到 495 分之間。兩大類加起來即為總分，範圍在 10 到 990 分之間，答錯不倒扣。

TOEIC 準備工具

為了回應高需求，IIG 越南推出了新網站：[IIG 越南在線學習 https://online.iigvietnam.com/](https://online.iigvietnam.com/)。該平台提供 ETS 官方的 TOEIC 學習與準備課程（OLPC），使用戶可以輕鬆通過手機或電腦準備 TOEIC 測驗。